

Protokoll 2020:4

Plats
Zoom

Tid
Klockan 17:30-19:30

Närvarande:

Beslutande ledamöter

Nathalie Reinholds	Ordförande
Pär Bengtsson	Vice ordförande
Hugo Härmark	Sekreterare
Jakob Nilsson	Ekonomiansvarig
Johanna Malmström	Pr- och informationsansvarig
Valter Lindecrantz	Ordförande trivselutskottet
Daniella Ekström	Ordförande jämlikhetsutskottet
Cecilia af Klint Gustafsson	Ordförande nätverksutskottet
Erik Lundin	Ordförande utbildningsutskottet

Övriga (om närvarande)

Arita Halili	Ordförande samhällsvetarkåren
--------------	-------------------------------

§ Ärende:

1. Mötets öppnande

Mötet öppnas kl. 17:31.

2. Utseende av justeringspersoner tillika rösträknare

Styrelsen beslutar

att utse Pär Bengtsson till justeringsperson jämte ordförande Nathalie Reinholds.

3. Mötets beslutsmässighet

Mötet är beslutsmässigt.

4. Adjungeringar

Arita adjungeras med närvaro-, yttrande-, yrkanderätt.

5. Fastställande av dagordningen

Styrelsen beslutar

att godkänna dagordningen.

6. Fastställande av föregående protokoll

Styrelsen beslutar

att protokollet 2020:3 förs till handlingarna.

7. Ordförande informerar

Nathalie berättar att stormötets kallelse ska skickas ut senast 6:e maj. Vi behöver funder på hur vi vill göra med självaste stormötet. Förslaget som står är Zoom.

Mötet beslutar

att hålla stormötet genom Zoom.

Arita beskriver vissa funktioner som kan användas vid Zoom vilket förenklar mötets gång.

8. Samhällsvetarkåren informerar

Arita informerar om att det kommit in en begäran från institutionen för psykologi om att hålla undervisning på plats, eftersom vissa moment inte kan kvalitetssäkras då de hålls på distans. Rektorsbeslutet ger fakulteterna kraft att besluta tillvägagångssätt. Det gäller delkurser 2:4, 3:3, 6:3, 8:1, 13:2. Vi vill föra med skrivet i beslutet att studenter som är sjuka/i karantän/finner sig i en riskgrupp inte kan behöva närvaro.

Johanna, Region skåne rekommenderar att inte utföra tester. Jakob menar att det är skillnad på psykologer inom vården som träffar flera patienter, jämfört med studenter som bedriver terapi under termin 7-10 endast träffar en. Journalföring skapar vissa problem eftersom det systemet endast nås på plats och inte på distans. Nathalie lyfter fram frågan om hur man då gör för dem som inte kommer kunna närvara ifall de är i riskgrupp eller dylikt och inte hamnar efter och behöver komplettera.

Arita lämnar 17:54.

9. Psykologförbundets studentförening i Lund informerar

Erik informerar, vi mötte nytt presidie, där Maja Straht och Clara Söderstjerna blivit valda till ordförande respektive vice ordförande för Studeranderådet. På lokalnivå ska vi försöka välja nya representanter.

10. Studentrepresentant i ledningsgruppen informerar

Ledningsgruppen ställde in mötet och höll Zoom-. Möte på onsdag med dagordning COVID-19 Och hur man kan hantera det.

11. Studentrepresentant i institutionsstyrelsen informerar

Vi ska snart ha möte men har inte fått kallelse. Fortsättning följer. Diskussion kring hur de bör förhålla sig till studentföreningar som ber om bidrag. Det kan vara en punkt att få in om buss-bidrag till PS20 i höst.

12. Ekonomi

Vi har fått in pengar från SESUS och PS. När det gäller sångbok så blir det fixat. Vi behöver använda dessa pengar på sångböcker, annars skickar vi tillbaka dem. Jakob efterfrågar kvitton.

13. Rapport från utskotten

a. Jämlikhetsutskottet

Inget att informera.

b. Nätverksutskottet



Förra mötet bestämdes att vi skulle ha kontakt med Daniel Werner. Cecilia frågade vad som behövdes och återkommer.

c. Redaktionen

Johanna informerar om att ett corona-PR-team har tillsatts, bestående av Danni, Nathalie och Johanna. De har spånat kring mallar till utskottens nya headers, affischmallar och roll-up. Kul att ha fått den bollen i rullning.

d. Trivselutskottet

Valter har fått ett mail från Helsingkrona nation om att vi inte kan ha vår planerade sittning hos dem i maj, sångbokssittningen skjuts upp till hösten. Anknypningsprocessen är igång, nya faddrar är informerade och huvudfaddrar är valda. De ska skriva på kontrakt och skicka till Valter. Verkar vara ett stort intresse kring att vara fadder samt ett kreativt faddegerång. Utöver det står utskottet still lite, det enda som har diskuterats är en zoom-filmkväll.

e. Utbildningsutskottet

Erik funderar på att höra med Jonas Bjärehed om han vill hålla en zoomföreläsning om internetterapi. Johanna kommer med info kring att Njördur håller kurser i iKBT. Att ha föreläsningar av föreläsare från andra institutioner är en bra idé under dessa tider.

Hugo avviker från mötet 18.07

14. Vice ordförande informerar

Inget att informera.

15. Sångboken

Danni håller på med det sista i formateringen. Nathalie ger info om att 400 exemplar med textilöverdrag och 96 sidor skulle kosta 35400 kr utan moms. Vi har fått 35000 kronor i bidrag, 10 000 kr från Psykologstudent Sverige samt 25 000 kr från SESUS.

16. Beslut om: *Nya regler för överlämnande av fadderskap*

- Pär kommenterar att det hade varit bra att förklara mer kring nollefriden, att lägga till något om att inte utnyttja sin maktposition samt att förklara varför vi har nollefriden. Valter fixar detta.
- Erik ifrågasätter slutdatum för nollefriden och tycker att nollefriden borde sluta kl 24.00 kvällen för finsittningen. Valter förklarar att detta tidigare varit problematiskt kring att nollefriden slutat gälla precis efter finsittningen.
- Johanna kollar igenom dokumentet och ser över formateringen samt rubriksättning.
- När detta är fixat beslutar vi om att godkänna dokumentet i facebookchatten.

Hugo ansluter till mötet 18.42

17. Övriga ärenden

- Johanna frågar om kick-out/tackevenemang. Nathalie tar upp att det kan vara svårt att göra något med rådande omständigheter och föreslår grillning, krocket och kubb 15:e maj som kick-out..
- Kick-around, nya/gamla styrelsen är också ett förslag.
- IPS20! PS20, men genom internet! Håll koll! I helgen! + PS Stormöte på söndag kl 10-12.

18. Datum och fika-ansvar för nästa styrelsemöte

Tisdag 5:e maj, 17:30 via zoom. Inget fikaansvar

19. Mötets avslutande



Lundapsykologernas styrelse
SAMMANTRÄDESPROTOKOLL

Sammanträdesdatum
2020-04-16

4 (4)

Mötet avslutas kl. 18:58.

Hugo Härmark
Sekreterare

Nathalie Reinholds
Ordförande

Jakob Nilsson
Justerare